

BESTYRELSMØDE 10.01.17

Tilstede: Karsten, Tina, Katrina, Toni, Toke, Britt, Jette .

Fra stævneudvalg: Heidi, Vibeke, Jesper, Stine, Rikke.

1. Ref.	Godkendt
2. Stævne	Fastelavnsstævnet udsættes pga. Ryttermærke. Vi arbejder på et `Påkestævne` 1/4 - 2/4. Der søges om udvidet stævne i Kr. Himmelfarts ferien. Endvidere søges om Distrikt 9 Mesterskab i september. Det er ikke muligt at starte, hvis passet ikke er i orden.
3. Daglig drift	Lisa er begyndt som staldvagt.
4. Ridehusbund	Budgettet til bund er godkendt, Karsten undersøger forskellige tilbud.
5. Generalforsamling	Der findes en dato i marts.
6. Aftenfodring; tidspunkt, slowfeeder, ekstra hø.	Er der behov for at ændre på fodertid/ mængde om aftenen ? Vi prøver at holde os til omkring kl. 18 og stiller lidt hø på fold.
7. Klipper til elevponyer	Vi køber ny klipper, så vi selv kan klippe. Den skal opbevares på kontoret.
8. Springundervisning; tidspunkt, betaling og opdatering af hal plan.	Da spring undervisningen er en stor succes, er det nødvendigt at udvide undervisningen til 17.00 -19.45. Toni skriver på fb og til opslagstavlen. Katrina retter planen og Jette skriver til Helena.
9. Ønske om månedlig 3 timer til løs spring.	Fremover vil der være løs spring 1. søndag i måneden kl. 8.00- 11.00. De øvrige søndag er der spring ponyer fra 8.00-10.00 og heste fra 10.00-12.00
10. Årskalender	Katrina plotter ind på den `fysiske` kalender
11. Evt.	Arbejdsdag 10.06.17 ??? Katrina og Britt arrangerer `udmugningskursus` for parter.